
U s N E s E N í č.5 l2o23

ze zasedání Zastupitelstva obce Honětice konaného dne 6.12.2023

Zastupitelstvo obce schvaluje všechny body bez v,ýhrad:

1, Zahájení - volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2. Schváleníprogramu

3. Schválení Obecně závazné vyhlášky odpadového hospodářství od L.L.2O24:

700,-Kč os/rok, chalupáři 700,-Kč za nemovitost/rok
4. Schválení Obecně závazné vyhlášky Poplatky ze psů od t.t.2o24:

50,-Kč/rok, každý další pes 100,-Kč/ rok

5. SchváleníObecně závazné vyhlášky Poplatky z pobytu od L.L.2024: ZO,-Kč osoba/den
6. Zámér o prodlouženísmluv nájmu obecních pozemků na dobu neurčitou
7, Schválení sm|ouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti , věcného břemene ve

prospěch budované optické infrastruktury
8. Schválení peněžitého daru 1000,- Kč pro MŠ Litenčice

9. Valorizace odměn
10. Schválení zákonné povinnosti - poplatek za odpadní vody:

50,-Kč osoba/rok, chalupáři 50,-Kč za nemovitost/rok

].].. lnformace starostky

].2. Usnesení

13. Diskuse

Za správnost : Markéta Soukupová

Staros

V Honěticích: 7.t2.2023

Vyvěšeno: 13.12.2023

Sejmuto :

tka obce
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Zápis č .51 2023

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Honětice konaného dne 6.L2,2O23

v zasedací místnosti obecního úřadu

Veřejné zasedání zahájila v L9,02 hod. starostka obce Markéta Soukupová, které bylo řádně

svoláno a vyhlášeno. Uvedla,že hlasování o usneseních proběhnou po každém bodu . Dle

prezenční listiny členů zastupitelstva (viz. příloha)je přítomno 7 členů, omluveno bylo 0
členů. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.

Starostka navrhla zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele zápisu p. Martina

Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Zastupitelstvo obce Honětice určuje zapisovatele p. Dušana Čiefa a jako ověřovatele

zápisu p. Martina Kochaníčka a p. Svatavu Balátovou.

Výsledky hlasování zapisovatele zápisu : pro 6, proti 0 , zdržel se !

Výsledky hlasování ověřovatelů zápisu : pro 7, proti 0 , zdržel se 0

Dále předložila starostka návrh programu veřejného zasedání, tak , jak bylo vyvěšeno na

úřední desce, nikdo z přítomných program nedoplnil .

Navržený program:

t. Zahájení - volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2. Schváleníprogramu

3. Schválení Obecně závazné vyhlášky odpadového hospodářství
4. Schválení Obecně závazné vyhlášky Poplatky ze psů

5. Schválení Obecně závazné vyhlášky Poplatky z pobytu

6. Zámér o prodloužení smluv nájmu obecních pozemků

7, Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti , věcného břemene ve

prospěch budované optické infrastruktury

8. Schválení peněžitého daru 1000,- Kč pro MŠ Litenčice

9. lnformace starostky
10. Usnesení
11. Diskuse



Program doplnila starostka o bod číslo 9. Valorizace odměn a o bod číslo 10. Poplatek za

odpadní vody a ostatní body posunula.

Zastupitelstvo obce Honětice schvaluje navržený program po doplnění bodu č. 9 a 10

Výsledky hlasování : pro 7 , proti 0 , zdržel se 0

V bodě č. 3 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení Obecně závazné
vyhlášky odpadového hospodářství

Na základě vyhotovení nové vyhlášky s platností od L.L.2O24, schválené ministerstvem vnitra
je potřeba schválit zastupitelstvem poplatek za odpady na rok 2024, Tento poplatek je

navržen na 700,-Kč za osobu/ rok. Chalupáři 700,-Kč za nemovitost/ rok.

starostka nechala hlasovat:

Výsledky hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se ].

V bodě č. 4 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení Obecně závazné
vyhlášky Poplatky ze psů

Na základě vyhotovení nové vyhlášky s platností od L.L.2O24, schválené ministerstvem vnitra
je potřeba schválit zastupitelstvem poplatek za psy na rok2Q24. Tento poplatek je navržen

starostkou ve stejné výši jako loni na 50,-Kč za psa l rok. Poplatek za každého dalšího psa je

navržen na 100,-Kč/ rok.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7 proti0, zdrželi se 0

V bodě č. 5 seznámila starostka přítomné o požadavku SchváIení Obecně závazné
vyhlášky Poplatky z pobytu

Na základě vyhotovení nové vyhlášky s platností od t,I.2O24, schválené ministerstvem vnitra
je potřeba schválit zastupitelstvem poplatek z pobytu na rok 2024, Tento poplatek je navržen

starostkou ve stejné výšijako loni na 20,-Kč za osobu/ den.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0



V bodě č. 6 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení Záměru o

prodloužení smluv nájmu obecních pozemků.

Jedná se o prodloužení nájemních smluv pronajatých obecních pozemků, tentokrát na dobu
neurčitou.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, proti0, zdrželise 0

V bodě č. 7 seznámila starostka přítomné o požadavku Schválení smlouvy o smlouvě
budoucí o zřízení s!užebnosti, věcného břemene ve prospěch budované optické
infrastruktury

S firmou Cetin bylo projednáno natažení optického vlákna do našíobce na náklady firmy
Cetin. Chtěli jsme tyto vlákna dát do chráničky, která by vedla v zemi současně s nově

budovanou elektřinou. Firma s tím nesouhlasila, zvedly by se jim náklady na tuto realizaci a

už by se stala pro ně nezajímavou. Optika tedy povede po stávajících sloupech, které jsou

taktéž v jejich vlastnictví. Věcné břemeno se uzavírá na vstup na obecní pozemky z důvodu
údržby a oprav. Realizace projektu je rok 2025.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 8 seznámila starostka přítomné o požadavku SchváIení peněžitého daru
1OOO,- Kč pro rUŠ Litenčice

D|ouhodobě se každým rokem přispívá částka 1-0OO,-Kč do MŠ Litenčice.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0

V bodě č. 9, který byl doplněn, seznámila starostka přítomné s valorizací odměn,
které přišly datovou zprávou dne 5.12.2023

Vzhledem k novým okolnostem byltento bod doplněn. Ministerstvem vnitra bylo dáno, že

neuvolněné zastupitelstvo musí schválit tyto navržené odměny na veřejném zasedání
zastu pitelstva. Uvoln ěné zastupitelstvo má tuto valorizaci automaticky.
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Navržené odměny: starosta 25000,-Kč

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 6 proti0, zdrželi se ].

Navržené odměny: místostarosta ].8000,-Kč

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 6,proti 0, zdrželi se 1

Navržené odměny: předseda výboru 2600,-Kč

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, proti 0, zdrže|i se 0

Navržené odměny: člen výboru 2300,-Kč

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 6,proti 0, zdrželi se 1

V bodě č. 10, který byl doplněn, seznámila starostka přítomné s poplatkem za

odpadní vody

Vzhledem k okolnostem splnit zákonnou povinnost za odpadní vody je potřeba tento
poplatek vybírat. Z těchto financí, které se ukládají na zvláštní účet budou hrazeny faktury za

zpracování odpadních vod, rozbory vody- které se dělajíkaždé čtvrtletí. Poplatek na osobu

se vypočítává cenou za m3 stočného krát průměr spotřebované vody na osobu, což je 38m3.

Byl navržen poplatek 50,-Kč na osobu/ rok a chalupáři 50,-Kč za nemovitost.

starostka nechala hlasovat :

Výsledky hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0
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Bod č. 11 lnformace starostky :

Starostka informovala občany o možnosti získání dodací, které budou začátkem roku

vyhlášeny, na projekt silnice- další části přes sdružení místních samospráv Hříběcí hory.

Prořezání dvou kusů lípy hned jak to počasí dovolí a následné brigádě úklidu větví.

Vysázení 10 kusů ozdobných javorů podél silnice

Probíhající výkopové práce - elektřina

Poptávky na realizaci veřejného osvětlení

Jednání na zlínském kraji s náměstkem hejtmana ohledně možnosti nové silnice Honětice -
Hoštice hrazená krajem, realizace rok2025 + možnost nových zastávek ještě v jednání

V plánu obecního zastupitelstva jsou další akce, jako:

- nová vrata na hasičské zbrojnici,
- oprava parketu v parku,

- oprava plotu kolem obecnízahrady,

Silvestr na obecním úřadě se letos konat nebude z důvodu nezájmu občanů

Bod č. 12. Usnesení:

Zastupitelstvo obce Honětice se usneslo odsouhlasit bez výhrad všechny body dnešního
veřejného zasedání.

starostka nechala hlasovat o usnesení

Výsledky hlasování : pro 7 , proti 0, zdrželi se 0

Bod č. 13 Diskuse:

Paní starostka si vzala slovo jako první:

Sdělila, že veškeré dotazy z minulého zasedání byly zodpovězeny a vyzvala přítomné

k dotazům.

Pochva!a za informace přes sms

Prob|ém ve Vodníulici s odklízením sněhu (přes sms)- odpověd'- malý prostor, traktor nemá

kam odhrnout sníh z důvodu parkovánívozidel. Bylo pozdějiodhrnuto ručnífrézou.
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Telefonní stížnost pana Wohlgemutha na nevyvezené popelnice z vrchní ulice - odpověd'-
v kalamitním počasítam auto Biopasu nevyjede, je potřeba popelnice stáhnout dolů k hlavní
silnici. (email zpráva z Biopasu)

Bod č. 1,4,Závérz

Starostka poděkovala členům zastupitelstva iobčanům za účast na veřejném zasedání
zastupitelstva, a v L9.54 hodin zasedáníukončila.

Přílohy zápisu :

1) lnformace o místě a době konáníveřejného zasedání Zastupitelstva obce

2| Prezenční listina členů zastupitelstva a hostů

zapisovate ,, ffiá7
starostka

V Honěticích 7.t2.2o23
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